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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért húzódik hosszú éveken keresztül a hazai 
iskolaépületek felújítása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Nyugtalanító tendencia rajzolódik ki a hazai oktatási intézmények felújítása, állagmegőrzése terén.
Az  elmúlt  években  több  iskola  épülete  is  használhatatlanná,  életveszélyessé  vált,  a  tervezett
felújítások azonban  rendkívül  lassan  haladnak.  Számos  esetben  van  arra  példa,  hogy  a  diákok
éveken át kényszerülnek konténerekben tanulni, ami kifejezetten méltatlan, de semmiképpen sem
tekinthető ideális állapotnak.

A csepeli  Jedlik  Ányos  Gimnázium  tanulói  2019-től  használtak  oktatási  célra  konténerekben
kialakított tantermeket. Ennek ellenére a munkálatok megkezdése éveken át húzódott és  az iskola
épületének felújítása csak idén, 2023-ban fordult célegyenesbe.  

A Nagykőrösi II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola egyik épületszárnya életveszélyessé vált, ezért le
kellett  zárni.  A  diákokat  a  fenntartó  ceglédi  tankerület  2021  szeptemberében  bérelt
osztálykonténerekben, majd más oktatási intézmények épületében helyezte el. A iskola épületének
felújítása azóta sem kezdődött el, bár Dr. Rétvári Bence államtitkár úr 2022. november 23-án kelt
válaszában az intézmény bővítését és új beruházást is említett.

Az Encs-Fügödön található általános iskola 2021. szeptember 14-én virradóra égett le, de azóta sem
kezdődött el a felújítása, a helyi gyerekek azóta is konténerekben tanulnak.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Mi az oka annak, hogy hosszú éveken keresztül húzódik a hazai iskolaépületek felújítása?

2.  Mit  kíván  tenni  annak  érdekében,  hogy  a  hazai  tanulók  ne  konténerekben,  hanem  valódi



tantermekben tanulhassanak?

 

Várom válaszát, tisztelettel

Komjáthi Imre
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